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Miljø- og Planlægningsudvalget

Til:

Dato:

Miljøministeren

6. juli 2009

I et kommende åbent samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende 

spørgsmål:

MPU alm. del

Samrådsspørgsmål BL
Vil miljøministeren redegøre for situationen i Tøndermarsken, herunder 
redegøre for, hvor store arealer, der afvandes, hvilken skade det har gjort på 
ynglefuglene, hvordan skaderne genoprettes, hvilke EU-regler, der gælder for 
området, hvordan reglerne overholdes, hvornår afvandingen stoppes, og 
hvordan det sikres, at der ikke igen opstår en situation, hvor naturområder 
ødelægges?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).

På udvalgets vegne

Steen Gade

formand
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